
БЮТ хоче, щоб до зали Київради прийшли всі, у кого є проблеми
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Фракція БЮТ у Київраді заявляє, що сесія міськради, яка вперше запланована у форматі
громадських слухань на 26 листопада, має бути проведена публічно та відкрито. 

Про це заявила голова фракції Тетяна Меліхова, повідомляє прес-служба БЮТ.

  

 

"БЮТ принципово наполягає на проведенні слухань саме у сесійній залі, а не по
кабінетах. Розгляд питань має бути у присутності представників громадськості,
керівників управлінь, перед очима журналістів та телекамер, адже це ледь не єдиний
важіль тиску на владу, яка звикла до кулуарних ігор", - заявила Меліхова 

За її словами, депутати по кожному з важливих для киян питань повинні прийняття
конкретне рішення та дати офіційну відповідь від міської влади. 

Меліхова відзначила, що "запровадження громадських слухань у Київраді - це
величезний прорив у співпраці між киянами та депутатами, показник прозорості і
демократії", а тому вони  повинні проходити двічі на місяць.

У порядку денному перших громадських слухань 26 листопада десять питань. Зокрема,
інформація щодо конфліктної ситуації між членами садівницького товариства "Квітникар"
та ВАТ "Агрофірма "Теплиці України". 

Також звернення "Київської міської спілки автомобілістів" з приводу захоплення
автостоянок, звернення інвесторів щодо добудови житлових будинків, інформація щодо
фінансування установ підпорядкованих Головному управлінню охорони здоров'я Києва
та результати службового розслідування стосовно заяв представників громадськості
щодо дій директора Київського зоологічного парку.
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